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Protokoll Norrmalms pensionärsråd den 8 juni 
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Ledamöter    
            Kerstin Rosenqvist Hedler (SPRF) 

            Brigitte Straubinger (PRO) 

            Arne Johannesson (SPF) 

            Lena Hertzman (SPF) 

            Barbro Gåije (PRO) 

Ersättare 
            Kerstin Sund (SPF) 

            Roland Christell (SPF) 

            Valeri Surell (RPG) 

            Kurt Söderberg (PRO) 

            Iva Widerström (PRO)  

 

Anmält förhinder 

  Barbro Gåije (PRO) 

  Kurt Söderberg (PRO)  

             

I tjänsten närvarade 
Anne Höjer, avdelningschef         

Sara Alvfeldt, sekreterare 

  

 

 

 

…………………………….. 

Sekreterare 

 

Protokollet justeras   

 

 

Datum 2015-06-09    

 

 

…………………………........ 

Kerstin Rosenqvist Hedler 
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Protokoll Norrmalms pensionärsråd 

den 8 juni 2015 

 

§ 1   

Formalia 
Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

 

§ 2   

Förslag till dagordning 

Förslaget till dagordning godkändes.  

 

§ 3   

Föregående protokoll 

Godkändes och lades till handlingarna. 

 

§4 

Nämndärenden 

 

Chinsräcke för träning i Vasaparken – svar på 

medborgarförslag 

Dnr 1.2.4.-693/2014 

 

Rådets ledamöter har tagit del av ärendet som lades till 

handlingarna.  

 

 

Juridiskt kön och medicinsk könsorientering – svar på remiss 

Dnr 1.5.1.- 240/2015 

 

Rådets ledamöter delar förvaltningens synpunkter om att man ska 

vara varsam med att mot en vårdnadshavares vilja gå in och fatta 

beslut om ändring av juridiskt kön. Vidare delar rådets ledamöter 

förvaltningen synpunkt om att det är ytterst tveksamt om man ska 

sänka åldersgränsen då det är svårt att fatta sådana beslut vid så 

unga år.  

 

Motion om försäljning av Stockholms stads saluhallar – remiss 

från kommunstyrelsen 

Dnr 1.5.1.-255/2015   

 

Rådets ledamöter har tagit del av ärendet och delar förvaltningens 

synpunkter i ärendet. 

 

Begäran om yttrande över årsrapport 2014 för Norrmalms 

stadsdelsnämnd  

Dnr 1.4. -250/2015 

 

Rådets ledamöter har tagit del av ärendet som lades till 

handlingarna.  
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Detaljplan för Apeln 8 – svar på remiss från 

stadsbyggnadskontoret 

Dnr: 1.5.3.-290/2015 

 

Rådets ledamöter har tagit del av ärendet som lades till 

handlingarna.  

 

Övriga frågor 

Arne Johannesson ger information om att SIS (Swedish Standards 

Institute) på uppdrag av Socialdepartementet har tagit fram en 

studie som handlar om kvalitet i hemtjänst och särskilt boende. Den 

finns på www.sis.se/TK572  

 

Kerstin Rosenqvist Hedler ska, i enlighet med rådets intentioner, 

redigera den skrivelse som Kurt Söderberg skrivit om SL-trafiken 

och skicka den till Sara Alvfeldt innan nämndsammanträdet.  

 

Kerstin Rosenqvist Hedler informerar om att hon deltagit på 

Seniordagen och informerat besökare om pensionärsrådet.  

 

Information från förvaltningen 

Sara Alvfeldt informerar om att hon ska vara tjänstledig från sin 

tjänst på förvaltningen för att jobba på äldreförvaltningen nu till 

hösten. Anne Höjer ser över hur vikariatet ska tillsättas i nuläget.   

 

§ 6 

Nästa möte hålls den 24 augusti 2015. 

                  

                § 7 

                 Rådets ordförande avslutar mötet. 

  

 

10.45–12.00 Ledamöternas egna råd.  

 

 

 

 

 

 

 


